
Refr. af best.møde den 27. februar 2018: 

Fraværende: Finn 

Ad 1: Godkendelse af refr. fra den 22. januar.                                                                         
Godkendt! 

Ad 2: Generalforsamling 2018.                                                                                                        
Den medsendte indkaldelse blev gennemgået og godkendt. Vi spørger igen Carl vedr. 
dirigentjobbet. (Han har sagt ja!) 

Ad 3: Persondataloven.                                                                                                                        
Steffen er klubbens ansvarlige m.h.t. brug af dataoplysninger, og han arbejder videre på den 
endelige udformning. Steen omtaler dataloven i formandsberetningen.                                                 
Vigtig beslutning vedr. videregivelse af personoplysninger: DET GØR VI IKKE! 

Ad 4: Jubilæum.                                                                                                                                 
Steffen havde medsendt en huskeliste over det fortsatte arbejde vedr. jubi-skriftet. Vi drøfter videre 
desangående i jubi-udvalget – men ved, at det ”strammer til!” 

Ad 5: Jeres indslag.                                                                                                                          
Steffen (1):                                                                                                                                  
Henvendelse fra ”Nyboder” vedr. vinudbuddet i klubben. Det agter vi ikke at lave om på. Hvis ikke 
det er godt nok, må de finde et andet sted til deres genf.                                                                   
Steffen (2):                                                                                                                                         
Henvendelse fra Berit vedr. oprettelse af en søspejdergruppe, som evt. kunne låne klubhuset til 
deres møder/aktiviteter. Vi stiller os umiddelbart positive over for forslaget, men vil gerne invitere 
gruppen til et orienterende møde med bestyrelsen. Måske kan det blive en gevinst på længere sigt 
for klubben. 

Ad 6: Jeres indslag.                                                                                                                            
Generel drøftelse om havnemesterens jobbeskrivelse skal bringes op på næste havne-SU.                                                                                                           
Brian:                                                                                                                                              
Hvordan ser fremtiden ud for fartøjsberedskabet – nu hvor vi lige har haft besøg af DSRS?             
Et godt spørgsmål, som vi agter at finde et svar på ved et møde med skipperne i foråret. 

 

Ad 7: Næste møde.                                                                                                                                
Tirsdag den 27. marts kl. 19.00 

Ad 8: Evt. 

________________________       _________________________     ________________________ 
Steen Lauridsen                             Brian Vinjeborg                             Steffen Jacobsen 

 

_______________________       _________________________                                                          
Jens Jespersen                              Finn Wittendorff 


